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Abstract (en)
To control the pressure difference in a hydraulic motor, it is known to use a single servo-valve with which both the pressure in the feed line to the
hydraulic motor and the pressure in the return line are controlled. This has the disadvantage that the clamping pressure in the hydraulic motor (27)
is high. To reduce the clamping pressure, there are according to the invention two control valves (28, 29) with which the pressures in the feeder and
return line can be controlled independently of one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist bekannt zum Regeln des Differenzdruckes an einem Hydromotor ein einziges Servoventil zu verwenden mit dem sowohl der Druck in der
Zuleitung zum Hydromotor als auch der Druck in der Rückleitung geregelt wird. Dies hat den Nachteil, dass der Einspanndruck im Hydromotor (27)
gross ist. Zur Verminderung des Einspanndruckes sind erfindungsgemäss zwei Steuerventile (28, 29) vorhanden, mit denen der Druck in Zu- und
Rückleitung in voneinander unabhängiger Weise regelbar ist.
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